杭州客满亿佰网络科技有限公司招聘简章

联 系 人：黄女士
联系电话：0571-87207914
联系邮箱：monica@comm100.com /ella@comm100.com

	
	职位名称
	工作地点
	学历要求
	招聘人数(人)

	
1 
	.net开发工程师 
	杭州市西湖区文三路478号华星时代广场B座309 
	本科及以上 
	5 

	
	职位描述：
1、根据需求文档独立完成部分模块的设计及程序的编码，自测工作； 
2、参与产品、项目部分需求, 编写、评审; 
3、参与项目部分系统架构、数据结构和数据库表结构设计; 
4、参与项目技术问题探索、研究和解决。 
岗位要求： 
1、 计算机及相关专业毕业，本科或以上学历；英语四级以上； 
2、 熟练掌握ASP.NET开发相关技术，熟悉C#语言； 
3、 熟悉HTML、JavaScript、JQuery、CSS等Web相关技术； 
4、 熟悉SQL Server数据库，对数据存储过程开发与数据查询调优有实际经验； 
5、 熟悉面向对象分析、设计和开发，了解多层结构程序设计； 
6、 有一定的逻辑分析能力和业务分析能力； 
7、 有较好的编程能力及良好的编程习惯； 
8、 具有良好的沟通能力和团队合作精神；勇于创新、有责任心和团队精神，锐意进取； 


	 

	
	职位名称
	工作地点
	学历要求
	招聘人数(人)

	
2 
	软件测试工程师 
	杭州西湖区文三路478号华星时代广场B座309 
	本科及以上 
	5 

	
	职位描述：
1、深刻理解用户需求和用户体验，参与公司产品的需求分析和设计； 
2、依据产品需求，开发测试需求，设计测试用例和测试数据； 
3、有效地执行测试用例，提交bug，协助开发人员定位问题和解决bug； 
4、完成对产品的功能测试，回归测试与系统测试。 
岗位要求： 
1、计算机及相关专业本科及以上学历，英语四级以上； 
2、熟悉测试理论和测试方法； 
3、熟悉SQL Server或Oracle数据库； 
4、热爱测试工作，喜欢钻研测试技术，富有工作激情； 
5、思维敏捷、技术全面，具有较强的学习能力和执行力，强烈的责任心和敬业精神；抗压能力、沟通能力、团队协作能力佳。 
掌握以下技能者优先考虑： 
1、有实际项目开发或测试经验； 
2、有丰富的web系统测试经验，性能测试经验； 
3、具备一定的开发经验或熟悉C++、C#、JAVA语言 
4、熟悉主流的测试工具,如QTP,QC,LOADRUNNER, Selenium等。 

	 

	
3 
	技术支持/Technical Support 
	杭州西湖区文三路478号华星时代广场B座309 
	本科及以上 
	2 

	
	职位描述：
Job Description: 
1. Provide technical support for global clients via email, online chat and phone call; 
2. Answer customer questions and follow up on customer queries; 
3. Communicate with R&D and IT team about customer feature requests and issue reports; 
4. Write product related technical documents, user guide, etc; 
5. Collect customer feedback and analyze customer requirement to provide them with the best solution. 
Job Requirements: 
1. Bachelor degree or above. Excellent verbal and written English communication skills; 
2. Good problem solving and problem analysis skills; 
3. Internet and Software related working experience is a plus; 
4. Computer related background is a plus. 

	 

	
	职位名称
	工作地点
	学历要求
	招聘人数(人)

	
4 
	产品经理/Product Manager 
	杭州西湖区文三路478号华星时代广场B座309 
	本科及以上 
	2 

	
	职位描述：
Responsibilities: 
1. Plan and maintain product roadmap and implantation in line with the strategic direction of the company. 
2. Continuously analyze competitor and market trends and bring forward product requirements or suggestions for improvement. 
3. Design part of the product UI prototypes and write requirement documents. 
4. Assist the R&D team in understanding the requirements, and monitor the progress of requirements implementation to ensure that the go-to-market products are consistent with the requirements. 
5. Coordinate and communicate with other departments during the course of a project. 
Requirements: 
1. Excellent English reading and writing skill; being able to write quality product UI text and requirement documents in English independently. CET-6 or above is a must. 
2. Strong tech background; majoring in computer science, or IT related fields; a bachelor's degree or above. 
3. Project experience in B2B software requirement analysis and feature design (Experience in customer service software or CRM operation is a plus). 
4. Internet mindset; upgrade and optimize products based on clients' requirements and pain points. 
5. Strong capabilities in logical thinking, learning, innovation and data analysis. 
6. Strong executive ability; result orientation; passionate in work; exploring and teamwork sprit. 


福利待遇：
[bookmark: _GoBack]带薪休假、加拿大出差机会、股票期权、弹性工作制、周末双休、高薪福利、员工旅游…
公司介绍：
Comm100 总部位于加拿大温哥华，是一家全球领先的客户沟通软件供应商，为电子商务企业提供多渠道客户沟通、客服管理、客户智能等大型行业解决方案。 Comm100在全球设立多个研发以及服务中心， Comm100是微软认证的黄金合作伙伴。 Comm100的客户有保时捷，索尼，斯坦福大学，惠而浦，加拿大罗杰斯通讯公司，美国西尔斯，罗巴克公司等欧美的大型企业。 欢迎访问我们的网站了解更多信息： http://www.comm100.com/
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